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Z A P I S N I K 
sa 68. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje 
poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela Srkoč 
Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, 
Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, 
Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, direktor Goranskog 
sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Zvezdana Jerković, Dragan Abramović umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački.  

 
PLANSKI KOLEGIJ 

 
ĐULIO JUSUFI 
- rebalans bi trebao biti gotov ovaj tjedan što je najveći zadatak, drugo je postupak zaduženja u 

svezi čega smo bili u HABORU i moramo krenuti s papirologijom prema njima, za 
Ministarstvo je za istu tu priču sve spremno. 

- Provode se redovne aktivnosti. 
- Što se tiče postupka vezanih uz geodetske usluge poslat će se pozivi za dostavu ponuda, te 

izvršiti  objava na službenim stranicama Grada. 
- Obračunat će se naknade članovima Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost. 
- Ispravit će se JOPPD obzirom na povrat sredstava jednokratne pomoći.  
 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Vrše se pripreme za 140-tu obljetnicu, održavaju se radni sastanci i dogovori s nositeljima 

aktivnosti. 
- Struče se knjige. 
- Sutra je rok za dostavu financijskih izvješća za Gradsko vijeće. 
- Sutra je deseta obljetnica Županijskog bibliobusa. 
- Odradit će se radio emisija.  
 
 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Dobiveno je rješenje o prijenosu vlasništva na DUUDI, potrebno je izraditi Rješenje za 

komunalnu naknadu za V3 i Dom HV. 
- Napravljen je popis udarnih rupa na cijelom području Grada. 
- Poslala je 3 kamiona materijala za cestu u Biljevini i Krašićevici, trebati će još 5 kamiona za 

sanaciju makadam cesta. Zatraženo je postavljanje znakova kako bi se spriječilo uništavanje 
ionako uništene ceste. 

- Provodi se kontrola izvedenih radova, računa i građevinskih knjiga od strane Obrta 
"Belobrajdić". 

- Rješavat će se zahtjev za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH u Zalesini. 
- Prometno redarstvo je svakoga dana u određenim terminima na ulicama obzirom na nove 

uvjete prometovanja. 
- Izdano je 30-ak novih rješenja za komunalnu naknadu u Crnom Lugu i Malom Selu. 
- Radi se popis znakova, azbesta, popis snjegobrana u Supilovoj odnosno potrebe za gradnju 

snjegobrana. Ovdje postoji problem što neki objekti u Supilovoj ulici nemaju kućne brojeve 
izvješene na fasadama tako da i to treba popisati i obavijestiti vlasnike da su to dužni učiniti. 

- Na "Potoku" se postavlja nova kabelska visokonaponska mreža i uz to ide kabel za javnu 
rasvjetu. 

- Radi se na rebalansu i programu održavanja, gradnje i utroška šumskog doprinosa.  
 
NIKOLA MUVRIN 
- Baziramo se na uređenje groblja, počinjemo u Turkima i Delnicama. 
- Od porušenih grana čisti se mali park. 
- Potrebno je održati sastanak za ponude za nova grobna mjesta u Delnicama. 
- Postoje zahtjevi za postavu tlakovaca na novom groblju u Delnicama no to nije moguće 

učiniti zbog nedostatka financijskih sredstava. Nasipali smo zemlju tamo gdje je bilo 
potrebno. Prioritet su grobna mjesta.  

- Pregovara se s vlasnikom diska u svezi spajanja centralnog grijanja. Dogovoreno je da će to 
raditi naši ljudi, a oni će platiti. Potrebno je postaviti kalorimetre. Otvorenje predviđaju za 27. 
9.  2014. godine. 

- Sutra nastavljamo s rušenjem grana.  
- Što se tiče dimnjačarske službe dogovoren je sastanak u Ogulinu, oni imaju dobro 

organiziranu dimnjačarsku službu. Navodi da ima informaciju da će naplata biti teško 
ostvariva pa moramo donijeti čvrstu odluku da primoramo građane da dozvole čišćenje i da to 
plate. 

- Predlaže da se održi sastanak s koncesionarima koji obavljaju poslove čišćenja snijega. 
Naime, na tlakovce u Supilovoj ulici ne smije ići ralica nego samo rolba. Također smatra da 
će biti problema kada se sruši snijeg s krovova.  Davorka Grgurić navela je da će se ovaj 
tjedan održati sastanak s gospodinom Belobrajdićom i taj će se problem razmotriti.  

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Obzirom da Knjižnica Rijeka sutra slavi 10-tu obljetnicu bibliobusa zajedno ćemo s 

Učeničkom zadrugom "Bobovac" predstaviti svoju turističku ponudu. 
- U pripremi je Dan jabuka za 4. 10.  
- Održat će se sastanak s hotelijerima na temu udruženog oglašavanja. 
- Pripremaju se materijali za Vijeće. 
- Priprema se proračun za 2015. godinu. 
- Kraljević Hoteli zatražili su pismo potpore za prijavu na natječaj. 
- Nabavljaju se klupe i stolovi za manifestacije. 
- Sa Školom stranih jezika organizira tečaja engleskog jezika za iznajmljivače. 
 



DRAŽEN RAČKI 
- Većih intervencija nije bilo osim što je jutros u "Tronu" pukla cijev i vrši se ispumpavanje. 
- U planu je nastavak rušenja grana ukoliko vrijeme bude povoljno. 
- Izvršena je košnja trave u voćnjaku i u Grabnju. 
- Djelatnici JVP pripremaju se za državni ispit s posebnim ovlastima. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Supilova ulica: još uvijek gradilište ne radi, nema ljudi koji bi trebali postavljati opločnike a 

nisu radili niti jučer iako je dogovoreno da rade svakodnevno.   
- Potrebno je utvrditi visinu kredita, podatak je potreban za rebalans. 
- Očekuje očitovanje od Komunalca vezano za prigovor na odvoz smeća od strane "Neven & 

Marin" d.o.o. Delnice. 
- Potrebno je dati izvješće vezano uz sanaciju postojećeg odlagališta Sović Laz. 
- Priprema se dokumentacija za uporabnu dozvolu ceste Lujzinska - Srednja škola. 
- Ovaj tjedan moramo se odlučiti koji projekt prijaviti na natječaj Ministarstva turizma. 
 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Kolega Mrle je danas u Saboru vezano uz zemljišne zajednice. U sklopu toga nastavljaju se 

aktivnosti vezane za registraciju Udruge zemljišnih zajednica Gorskog kotara. 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz info-punkt, reakcije su pozitivne i za početak listopada 

pripremit će se sastanak kako bi se dogovorili termini dežurstva.  
- Sutra se šalju materijali za sjednicu Gradskog vijeća, šalju se e-mailom. 
- Slijede aktivnosti vezane uz prometnu mladež, ostavinu Polić te Memorijalni dan Gorskog 

kotara. 
- Izvršit će se komisijsko otvaranje javnih potreba za sljedeću godinu. 
 
 
 
 

Dovršeno u 8,30 sati 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
 


